
Dokumentägare: Mötesprotokoll Utfärdandedatum:
Jonas Larsson Logistiksektionen 2023-12-20

Protokoll vid möte 2023-12-06
Mötestid: 17:15-18:09
Plats: TP41

1. Mötets öppnande Jonas Larsson öppnade mötet.

2. Val av justerare
Rasmus Ampén och Anthony Fredriksson valdes
till justerare.

3. Mötets behöriga utlysande Mötet var behörigt utlyst.

4. Adjungeringar
Amanda Svensson
Fanny Lundgren Hamrebjörk
Ida Hagsten

5. Fastställande av
föredragslista

Föredragslistan godkändes.

6. Närvaro från styrelsen

Jonas Larsson
Anthony Fredriksson
Carl Sundquist
Henrik Andersson
Johanna Lindberg
Agaton Långh
Stina Andersson
Rasmus Ampén
Viktor Blyberg

7. Föregående
mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes.

8. Avstämning
föregående möte

Jonas:
Jonas skall publicera information om
hemmissioneringar och delta på 3Cant &
Escorts höstmöten samt ordföranderåd. Samt
stötta andra poster som vanligt. Klart
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Anthony:
Fakturera de andra sektionerna för invigningen
samt leta efter revisorer. Klart

Sarah:
Hålla mässa! Börja skriva testamente. Ej
närvarande, men klart

Elsa:
Ska göra klart de sista utvärderingarna. Ej
närvarande, men klart

Carl:
Svara Sweco. Se över prislistan Klart. Prislista
ej helt klart

Henrik:
Henrik skall skriva till alumn samt se till att
märken hämtas. Ej klart, har fokuserat mer
på Info & PR-ärenden

Johanna:
Johanna ska på GU-råd och gå på möte om
AMO-veckan. Klart

Agaton:
Ska ha möte med utskottet. Klart

Stina:
Ska ha bokningsmöte med Trappan gällande
Logdansen och logistikveckan. Möte med
utskottet på fredag. Klart

9. Projektledare LOGIN
Sarah:
Ej närvarande, men hälsade att allt har gått bra.

10. General Familjen
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Amanda:
Familjen planerar lite aktiviteter för deras barn
och har beställt en skylt till Igor II som är påväg.
Även planerat lite gyckel.

11. Festerichefer

3Cant Elin ej närvarande.

Escort Ida:
Escort hade nyligen kravall och den gick bra, nu
håller de på att planera för en nattklubb i
januari.

12. Eloise

Fanny:
Fanny, Abigiel och Agnes planerar
damsittningen tillsammans med Nora och har
möte med Trappan den här veckan. De har
kommit överens om att de troligtvis kommer
behöva fler personer till deras styrelse men har
inga ansökande för tillfället. De har startat en
facebooksida. Sittningen kommer vara i början
av februari. Biljetter säljs efter tenta-p.

13. Event

Stina:
Stina hade möte med Trappan förra veckan, det
gick bra. Hade även möte med utskottet idag.

De planerar Logdansen, det skall vara
EPA-tema. Det blir säkert kul. Lite planering
kring märken osv.

Utskottet har även diskuterat Logistikveckan. På
tisdagen planeras det vara pluggstuga/pub på
Världens bar. På torsdagen planeras det
sektionspub på Trappan. Styrelsen jobbar på
puben. Utskottet får säkert arbete att göra
också. 5 arbetare behövs till puben. Utskottet
har en drive där arbetet med planeringen
utförs. Styrelsen diskuterar huruvida en pub på
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Världens bar skall fungera ekonomiskt men det
låter som en bra idé.

På fredag är det utvärdering för
ovveinvigningen

14. Kassör

Anthony:
Anthony har fakturerat de andra sektionerna
för ovveinvigningen, Familjen har även betalat
tillbaka sitt lån. Även börjat ta fram revisorer
och kommer fortsätta det i januari.

15. Info & PR

Rasmus:
Rasmus försöker komma in i sin roll. Har läst
mail och kollat igenom driven. Rasmus har
börjat skissa på ett märke och gått en
crash-course hos Jonas om hur de olika
marknadsföringskanalerna fungerar. Rasmus
har börjat fixa med hemsidan.

16. Alumniansvarig

Henrik:
Henrik kan börja med att säga att hans dator
har startat! Henrik har haft fullt upp med
datorstrul fram tills idag. Men från och med
idag kommer det bli full fart på LinkedIn.

17. Näringslivsansvarig

Carl:
Varit i kontakt med Sweco. Föreslår
lunchföreläsningar under Logistikveckan till
dem och Postnord

18. Arbetsmiljöombud
Johanna:
Det händer inte så mycket just nu. Planerar
inför AMO-veckan (v.10). AMO-råd imorgon.

19. Ordförande

Jonas:
Jonas försöker få upp Rasmus på banan. Har
även varit med och stöttat kring planeringen av
Julaktivitet. Pratat med Amanda kring den
kommande terminen.
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20. Rekrytering

Agaton:
Agaton har haft två möten med sitt utskott
sedan sist. Informerat kring vad som komma
skall, alltså Logistikresan. Logistikresan handlar
om att vi bjuder hit gymnasieelever som får
testa på att vara logistikare. Amanda har mailat
till Hagagymnasiet och de har svarat att de är
intresserade. Frågan som kvarstår är huruvida
vi kan ta emot mer än en klass. Går det att göra
om äskningen till Logistikresan så att ekonomin
går ihop? Anthony hjälpa kolla upp det

Övriga styrelsen kan även stötta under dagen
om det kommer många elever.

21. Studienämndsordförande

Elsa ej närvarande

Viktor:
Viktor har varit på möten med LinTek och
examinatorer. I januari drar nästa sväng av
utvärderingar igång.

22. Övriga frågor

Gammelsmurfmärken är här! Det finns märken
som är till de som en gång varit med i styrelsen.

Pins

Det finns pins i förrådet som kan vara najs att
ha på en bankett eller liknande. Ska undersökas
vidare.

23. Nästa möte
Nästa lunchmöte är: 2023-12-07
Nästa kvällsmöte är: 2024-01-17

24. Att göra till nästa möte

Jonas:
Genomföra julaktivitet. Stötta poster.
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Anthony:
Skall undersöka utfallet av våran strategiska
äskning. Kontakta Simon gällande vad vi
behöver betala för EDGB-LOGIN. I januari skall
Anthony påbörja äskningsredovisningen för
2023.

Carl:
Bjudit in Sweco och Postnord till
lunchföreläsning. Kolla mer på prislista. Träffa
utskott.

Henrik:
Skall kontakta alumn Tobias med flera.

Johanna:
Ska på AMO-råd imorgon, börjar bli dags för
AMO-projekt.

Agaton:
Ha möte med utskott. Fortsätta jobba med
Logistikresan

Stina:
Utvärdering av ovveinvigningen nu på fredag.
Möte med utskott på onsdag, gå igenom vad
respektive grupp i utskottet har genomfört.
Bestämma biljettpris. Hålla i julaktivtet

Rasmus:
Bli klar att beställa märken innan nyår. Städa
mailen, hemsidan och G-suite.

Viktor:
Sätta igång med kursutvärderingar i januari.

25. Mötets avslutande Jonas Larsson avslutade mötet.
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Protokoll fört av: Justering:

Carl Sundquist Jonas Larsson

…………………………………… …………………………………….

Rasmus Ampén

……………………………………

Anthony Fredriksson

……………………………………
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